
Paní Riedlová.  
Vy si asi myslíte, že téma porodu je nějak vyjmečné, že.... No prostě není!!!! Miliony let tu ženské 
rodí děti a je to vlastně to nejlepší poslání. Co do toho kafráte. Co chcete. Poroďte Vy sama své 
dítě a buďte výbornou mamkou. Co vlstně chcete, Co potřebujete. Nic! Oplodněná žena to sama 
umí přijt ke svému lékaři a nechte to na ní. Hlavně jí nepošťuchujte a vše bude samo OK. A když 
ne, tak já jako lékař záchranky přijedu a nějak to zvládnu. Tak nejlíp uděláte, když budete sama 
rodit své děti a ty další ženy nechejte a oni to zvládnou jako kažná z vás! 

S přáním hezkého dne, 
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